
Protokół nr 4/2022 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 25 maja 2022 r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, p. Dariusz Rudnik stwierdzając quorum otworzył 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej  witając członków Komisji. 

Udział w posiedzeniu wzięli radni:  

 

 Dariusz Rudnik 

 Teresa Astramowicz – Leyk 

 Jan Bobek 

 Marcin Piwowarczyk 

 Tadeusz Politewicz 

 Henryk Żuchowski 

        

           

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż porządek obrad został dostarczony członkom 

Komisji.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie wystąpienia pokontrolnego z prowadzonej kontroli w Wojewódzkim 

Ośrodku Medycyny Pracy w Olsztynie.   

4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, sprawozdania finansowego, opinii RIO w Olsztynie o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu, informacji o stanie mienia Województwa Warmińsko-

Mazurskiego oraz opinii z badania sprawozdania finansowego, a także wniosku  

o udzielenie absolutorium Zarządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego za 

rok 2021. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż porządek obrad został dostarczony członkom 

Komisji. Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Za - głosowało 5 radnych. Innych głosów nie 

było. 

 

 

 

 



3. Przyjęcie wystąpienia pokontrolnego z prowadzonej kontroli w Wojewódzkim Ośrodku 

Medycyny Pracy w Olsztynie.   

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Rudnik zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Zespołu Kontrolnego p. Jana Bobka o przedstawienie wyników z kontroli w Wojewódzkim 

Ośrodku Medycyny Pracy w Olsztynie.   

Radny p. Jan Bobek odczytał wystąpienie pokontrolne. Nie stwierdzono 

nieprawidłowości w jednostce, w związku z tym odstąpiono od wydania zaleceń pokontrolnych 

Radna p. Astramowicz-Leyk powiedziała, że jest członkiem Rady Społecznej przy 

Wojewódzkim Ośrodku Medycyny Pracy w Olsztynie, placówka działa w sposób profesjonalny 

i jest świetnie prowadzona. Występuje oczywiście problem z brakiem lekarzy, ale z tym boryka 

się praktycznie każda placówka medyczna. 

Następnie Przewodniczący Komisji p. Dariusz Rudnik zarządził głosowanie nad 

przyjęciem wystąpienia pokontrolnego. Za - głosowało 5 radnych. Innych głosów nie było. 

 

4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, sprawozdania finansowego, opinii RIO w Olsztynie o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu, informacji o stanie mienia Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

oraz opinii z badania sprawozdania finansowego, a także wniosku  

o udzielenie absolutorium Zarządowi Województwa Warmińsko-Mazurskiego za rok 

2021. 

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Rudnik powiedział, że w ciągu roku niektórzy 

Członkowie Zarządu mieli wiele wystąpień odnośnie kwestii ograniczania dochodów 

województwa, co miało rzekomo spowodować spore trudności w realizacji tego budżetu. Z tego 

sprawozdania, które otrzymaliśmy nic takiego nie wynika. Chociażby z tych pierwszych chyba 

najważniejszych wskaźników gdzie wykonanie planu dochodów jest wyższe od zakładanego o 

2 czy 3%. Natomiast jeśli chodzi o plan wydatków nie został on do końca zrealizowany czyli 

powstały tutaj jakieś oszczędności. To by świadczyło o tym, że jednak zarówno z tymi 

środkami, które ma województwo na swoje funkcjonowanie nie było tak źle, ale z drugiej strony 

nie potrafiliśmy wykorzystać do końca tych środków, które były w dyspozycji.  

Radny p. Tadeusz Politewicz stwierdził, że w tak trudnym okresie jak pandemia to 

wykonanie budżetu jest na zadawalającym poziomie. 

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Rudnik potwierdził, że wykonanie budżetu było 

zadawalające, wyraził nadzieję, że nie jest to tylko odzwierciedlenie działań rachunkowych, 

chociaż pod tym kątem tutaj w zasadzie powinniśmy ten budżet badać. Natomiast z pewnością 

cały szereg działań merytorycznych, gdyby nie pandemia, realizowany byłby w całkiem inny 

sposób. Chociażby instytucje kultury, turystyka które przez te miesiące pandemiczne 

praktycznie nie działały.     

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji odczytał propozycję uzasadnienia do 

wniosku i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 3/1/22 Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 25 maja 2022 r. w sprawie rozpatrzenia 

sprawozdania z wykonania budżetu Województwa Warmińsko-Mazurskiego za 2021 rok, 

sprawozdania finansowego Województwa Warmińsko-Mazurskiego za 2021 rok, opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonania budżetu, 

informacji o stanie mienia Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz opinii z badania 



sprawozdania finansowego, a także wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego za rok 2021. 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 3 radnych, przeciw – 0,  

wstrzymało się – 2 radnych. 

 

5. Sprawy różne 

 Radny p. Henryk Żuchowski poruszył sprawę odpowiedzi Marszałka Województwa na 

swoją interpelację w sprawie realizacji zadania p.: „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 504 

Podgrodzie – Braniewo na odcinku Frombork – Braniewo”. Otrzymał odpowiedź, że 

dokumenty źródłowe związane z realizacją przedmiotowej umowy znajdują się w siedzibie 

ZDW i zostaną udostępnione do wglądu w obecności pracownika ZDW po uprzednim 

zgłoszeniu prośby o udostępnienie powyższych dokumentów.  

 Przewodniczący Komisji p. Dariusz Rudnik zapytał co Komisja ma zrobić z tą 

informacją.  

Radny p. Henryk Żuchowski powiedział, że chciał tylko przekazać taką informacje 

Członkom Komisji. Chciał uzyskać odpowiedź na piśmie i nie chodzi mu kserowanie całej 

dokumentacji, wystarczy o przesłanie jej drogą elektroniczną.  

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 Przewodniczący Komisji p. Dariusz Rudnik zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z lutego 2022. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Następnie Przewodniczący Komisji p. Dariusz Rudnik zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu z marca 2022. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

7. Zakończenie posiedzenie. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 

Podpisy członków Komisji uczestniczących w posiedzeniu: 

Dariusz Rudnik- Przewodniczący  

Teresa Astramowicz – Leyk  

Jan Bobek  

Marcin Piwowarczyk  

Tadeusz Politewicz  

Henryk Żuchowski   

 

Protokołowała: 

Anna Maksyśko-Mucha  


